
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 683
I artiklen: ”En 23-årig mand fra Them vil sikre statsministerens store mål – men centralt 
tal kan spolere hans planer”, Berlingske Tidende, den 27. februar 2022, udtaler professor 
Lars Gårn Hansen, at modellen bag standardberegningerne fra Det Miljøøkonomiske 
Råd ikke kan regne på værditabet i landbruget ved en CO2e-afgift. Vil ministeren på 
den baggrund gå i dialog med ekspertgruppen for en grøn skattereform om at indhente 
eksterne analyser af værditab og lækage, når de i deres anden delrapport skal kigge på 
CO2-afgifter i forbindelse med de biologiske processer i landbruget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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